
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 797 af 10. september 2014 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Lene Skov Henningsen 

  

3. oktober 2014 
J.nr. 14-4171237 

  

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 797
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministen oplyse, hvordan man forestiller sig et kontrol-set-up indrettet med henblik på 

at kontrollere lokalavisernes overholdelse af kriterierne i den oprindelige lov, jf. L 50 

(folketingsår 2012-13) § 2, stk. 2, nr. 1-8, herunder særligt 25 pct. grænsen? 

 

Svar 

Reglerne vedrørende kontrol af lokalavisernes overholdelse af fritagelseskriterierne i re-

klameafgiftsloven fremgår af lovens forarbejder, og er ikke et af de elementer i loven, som 

skal ændres som følge af Kommissionens afgørelse af 9. juli 2014 i statsstøttesagen.  

 

Inden reklameafgiftsloven træder i kraft, vil SKAT efter almindelig praksis offentliggøre 

en vejledning, som blandt andet vil redegøre for, hvilke forholdsregler de berørte virk-

somheder skal træffe i forbindelse med kontrol.  
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